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RM 0052-5-35/10 
PROTOKÓŁ Nr 35/10 

z XXXV Sesji Rady Miejskiej 
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim 
odbytej w dn. 30 czerwca 2010 roku. 

 

Ad. 1 - 6  
-    otwarcia XXXV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Piotr Siutkowski;  

-   w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych  

-   quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Siutkowski; 

-   na sekretarza XXXV sesji powołana został Radny, Pan Grzegorz Woźniak; 

-  Pan Piotr Siutkowski zaproponował zmianę porządku obrad i wprowadzenie do jej programu  

    w punkcie 6 e projektu uchwały Nr XXXV/194/10 w sprawie utworzenia zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na sfinansowanie planowanego deficytu budŜetu miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski w 2010 roku; w punkcie 6 f projektu uchwały Nr XXXV/195/10 w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania finansowego; w punkcie 6 g projektu uchwały Nr XXXV/196/10 w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie planowanego deficytu budŜetu Miasta i 

Gminy Piotrków Kujawski. 

-  zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego  

    przyjęciem),  

-  protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego  

    przyjęciem). 

 

Ad. 6 a – g 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXXV/190/10 w sprawie określenia zakresu i 

formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu gminy za I półrocze oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury. 

Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXXV/190/10 głosowało 15 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXXV/191/10 w sprawie ustalenia 

minimalnych stawek czynszu z tytułu uŜytkowania sal lekcyjnych i dydaktyczno – wychowawczych.  

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, iŜ Stowarzyszenie Rozwoju Miasta i Gminy Piotrków Kujawski 

przystąpiło do programu unijnego, w którym musi ujawnić niepienięŜny wkład 15 % całości 

projektu. Stawki opłat za uŜytkowanie sal lekcyjnych i dydaktyczno – wychowawczych sa właśnie 

tym niepienięŜnym wkładem w projekt. 
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Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXXV/191/10 głosowało 15 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXXV/192/10 w sprawie wyraŜenia zgody na 

zawarcie umowy z Powiatem Radziejowskim o udzielenie pomocy finansowej w 2010 roku. 

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, iŜ dotacja celowa, o której mowa w niniejszej uchwale 

przeznaczona jest na realizację zadania pn. „Remont drogi powiatowej Nr 2835C piotrków 

Kujawski – Nowa Wieś od km 6+703 do km 8+007 długości 1,304 km”. 

Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXXV/192/10 głosowało 15 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

- Pani Jolanta Zalesińska poprosiła o moŜliwość zmiany załącznika dotyczącego prognozy kwoty 

długu do uchwały Nr XXXV/193/10 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta i 

Gminy Piotrków Kujawski na rok 2010. Zmiana dotyczyła wydłuŜenia okresu spłaty do 2025 roku. 

Radni wyrazili zgodę jednogłośnie, za wyraŜeniem zgody na wprowadzenie powyŜszej zmiany 

głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, zmiana do projektu 

uchwały Nr XXXV/193/10 została wprowadzona. 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXXV/193/10 zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budŜetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2010. 

Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXXV/193/10 głosowało 15 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXXV/194/10 w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na sfinansowanie planowanego deficytu budŜetu Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski w 2010 roku.. 

Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXXV/194/10 głosowało 15 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXXV/195/10 w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania finansowego. 

- Pan Mirosław Skonieczny wyjaśnił, iŜ uchwała projekt uchwały Nr XXXV/195/10 dotyczy 

przebudowy stacji uzdatniania wody. Na początku września powinien być ogłoszony przetarg na 

wykonanie tego zadania, zatem w związku z tym, Ŝe do września moŜe nie odbyć się juŜ sesja z 

uwagi na sezon urlopów, uchwała ta została wywołana na obecnej sesji. Prace wykonane w 

bieŜącym roku w ramach tego zadania mają opiewać na kwotę 1,5 mln zł, jednak umowa będzie 
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podpisana juŜ na całość zadania. W związku z powyŜszym projekt uchwały Nr XXXV/196/10 

obejmuje juŜ kolejny rok finansowania tej inwestycji. Uchwała Nr XXXV/196/10 jest zatem 

uchwałą przejściową. 

Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXXV/195/10 głosowało 15 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXXV/196/10 w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na sfinansowanie planowanego deficytu budŜetu Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski. 

Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXXV/196/10 głosowało 15 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.  7 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 8 

- Pan Remigiusz Góralczyk powiedział, Ŝe Starosta Powiatu Radziejowskiego obiecał, iŜ drogi na 

terenie gminy Piotrków Kujawski będą zabezpieczone, jednak jego obietnice są spełniane w 

minimalnym stopniu. Zapytał dlaczego tak się dzieje? 

- Pan Arkadiusz Szczurowski poprosił o uściślenie o jakie drogi chodzi. Stwierdził, iŜ dopiero 

wówczas będzie mógł się odnieść do zadanego pytania. 

- Pan Remigiusz Góralczyk powiedział, iŜ chodzi mu głównie o drogi na terenie Wójcina i Bycza. 

Dodał jednak, Ŝe podobnych dróg na terenie naszej gminy jest wiele. 

- Pan Arkadiusz Szczurowski powiedział, iŜ drogi: Nowa Wieś – Przewóz, ul. Poznańska w 

Piotrkowie Kuj. będą miały wykonaną nową nawierzchnię. Poprosił w tej kwestii o cierpliwość. 

- Pan Edward Kubisiak powiedział, iŜ aktualnie remontowany jest odcinek drogi Rudzk Mały – 

Przewóz – Połajewo do Nowej Wsi. Dodał, Ŝe prace te są wykonywane dość opieszale, robotnicy 

pracują bardzo krótko. Podziękował on Radnym Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim o 

wsparcie finansowe przy remontach dróg powiatowych. Poinformował takŜe o odbyciu się 

posiedzenia komisji, na której Radni Powiatowi sprawdzali stan niedawno remontowanej drogi w 

Szewcach. Stwierdzono, iŜ stan tej drogi wymaga natychmiastowego remontu, o co będą 

wnioskować w najbliŜszym czasie. 

- Pan Arkadiusz Szczurowski dodał, iŜ niedawno remontowana droga Debołęka – Nowa Wieś jest  

w stanie podobnym jak wyŜej omawiana. W tym przypadku sprawa prawdopodobnie zakończy swój 

bieg w prokuraturze. Poinformował on takŜe, iŜ interpelował o zmianę ograniczenia prędkości na 
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ul. Poznańskiej w Piotrkowie Kujawskim. Ograniczenie do 30 km/h to przesada. 

 

- Pani ElŜbieta Maniewska podziękowała za remont odcinka drogi od dworca PKP. Poprosiła o 

wznowienie akcji zbiórki darów dla powodzian po tegorocznych Ŝniwach. 

- Pan Mirosław Skonieczny poinformował, Ŝe podczas ostatnio zorganizowanej zbiórki darów dla 

powodzian w naszej gminie udało się zgromadzić 58,5 tony zboŜa, pasz i otrąb, środki czystości, 

artykuły Ŝywnościowe, które trafiły do gminy Gąbin. Podziękował firmom: LACPOL i BEN – 

TRANS, które przetransportowały zgromadzone dary. 

Pan Burmistrz powiedział równieŜ, Ŝe: 

• rozpoczęto opracowywanie dokumentacji na remont świetlicy w Zborowcu, 

• pod koniec lipca rozpocznie się remont nawierzchni ul. Poznańskiej, 

• uzyskano pozwolenie na uŜytkowanie hali widowiskowo – sportowej, 

• remont drogi w Marianowie (ostatni etap) powinien rozpocząć się około 19 lipca, 

• zakończono budowę wodociągu w miejscowości Józefowo, 

• w najbliŜszym czasie rozpoczną się prace budowy kanalizacji w ul. 11 Listopada, 

• niebawem zostanie podpisana umowa na wykonanie rewitalizacji parku w Piotrkowie 

Kujawskim, 

• gmina otrzymała o 100 tys. zł więcej dotacji na budowę hali widowiskowo – sportowej niŜ 

zakładano. 

 

- Pan Krzysztof śak zapytał kiedy równiarka z Zakładu Komunalnego w Piotrkowie Kujawskim 

rozpocznie prace na drogach w sołectwie Świątniki? Powiedział takŜe, Ŝe proponuje zorganizować 

zbiórkę darów dla powodzian równieŜ wśród mieszkańców miasta, gdyŜ o ostatniej zbiórce nie byli 

oni poinformowani. Skomentował on fakt dopłacania do remontów dróg powiatowych przez gminę 

Piotrków Kujawski, stwierdzając, iŜ jest to niepowaŜne. Na koniec zapytał dlaczego firma 

ZORBUD Pana Piaskowskiego zajmuje bezprawnie, bez uiszczania opłat pas drogowy? 

- Pan Mirosław Skonieczny zapewnił, iŜ w najbliŜszym czasie sołectwo Świątniki otrzyma 

równiarkę w pierwszej kolejności, jeśli warunki pogodowe na to pozwolą. Obecnie jest za sucho. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, iŜ odpowiedź na pytanie dot. firmy ZORBUD Pan śak otrzyma 

na piśmie. 

- Pani Arleta Petek odpowiedział, iŜ zbiórka darów dla powodzian wśród mieszkańców Piotrkowa 

Kujawskiego jest juŜ ustalona, w najbliŜszym czasie pojawią się plakaty informacyjne o tej akcji. 

- Pan Jacek Wiśniewski poinformował, iŜ 5 lipca szkoła kończy akcję zbiórki darów dla powodzian 

pn. „zamiast kwiatka”, wszelkie dodatkowe osoby chcące coś ofiarować będą mile widziane. 

- Pan Edward Kubisiak powiedział, iŜ dofinansowywanie remontów dróg powiatowych przez 
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Miasto i Gminę Piotrków Kujawski nie jest niepowaŜne. Piotrków Kujawski wcale nie jest w 

czołówce tego rodzaju dopłat. Inne gminy takŜe dopłacają i to nawet więcej. Dodał, iŜ wspólnymi 

siłami moŜna wyremontować większą liczbę dróg. 

- Pan Arkadiusz Szczurowski dodał, iŜ powiat takŜe uczestniczy i dotuje gminę, choćby w 

przypadku organizacji Maratonu Windsurfingowego.  

 

- Pani Teresa Kowalska zapytała na jakim etapie są prace remontu pomostu w Połajewie? 

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iŜ pomost będzie remontowany w przyszłym roku ze 

środków z programu LEADER. W roku bieŜącym zostanie on naprawiony przez straŜaków z OSP 

w Połajewie, za co podziękował Prezesowi OSP Połajewo. 

- Pan Marek Marynowski poinformował, iŜ w chwili obecnej nie ma jeszcze opinii na temat 

dopuszczenia pomostu w Połajewie do uŜytku. Jest natomiast opinia SANEPID-u na temat stanu 

wody w Jez. Gopło., opinia jest pozytywna.  

 

- Pan Tomasz Kocent złoŜył do protokołu pisemną informację z działalności Zarządu Kujawsko – 

Pomorskiej Izby Rolniczej w 2009 roku. Powiedział, iŜ budŜet Izby Rolniczej w 2009 roku wyniósł 

1.710.000 zł, z czego większość pokrywa działalność administracji biur powiatowych. Członkowie 

Izby Rolniczej otrzymują diety w wysokości 4 % średniej krajowej. W 2008 roku dieta ta wynosiła 

91 zł na miesiąc, jeśli zatem posiedzenia odbywają się częściej niŜ raz w miesiącu wówczas dieta 

nie pokrywa kosztów podróŜy. Na koniec swej wypowiedzi obiecał dostarczać sprawozdanie w 

kaŜdym roku. 

 

- Pan Mirosław Skonieczny wręczył puchary dla druŜyn będących laureatami tegorocznego turnieju 

sołeckiego. 

 

 
Ad. 9 
� Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXXV sesji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia. 

Zamknięcie XXXV Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14.50 

 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Joanna Zientkiewicz: 
                         ...............................                                 Sekretarz XXXV Sesji RM: 
                                                                                                Grzegorz Woźniak 
                                                                                           ......................................... 


